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Møtereferat 
 

Til / Deltakere: Frode Flaa, Kåre Eldar Vang, Marie Kristine Lorentzen, Nils Øian, Oskar Snarvold, 
Reidun Kirkbakk, Robert Fonnås 

Kopi til: Amund Aarvelta, Annemette Bekken, Erling Strålberg, Ingveig Vangen, Jan Inge 
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Tid: 13.00 – 15.30 

Sted: Møterom Elgtråkket 

Fra: Tone Finstad Rønning, Fagleder Helse og Omsorg 

Neste møte: Evt. 29.11.2023 
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Dato 
14.11.2023 

 

Møtereferat 18.10.2023 
 

 Sak 

 

23/33   Godkjenning av møteinnkalling og referat fra forrige møte 
➢ Godkjennes 

 
Orienteringssaker 
 
23/34   Samskapningskonferanse 
➢ Tema «trygg trafikk», 19.10., Eldrerådet har ikke meldt seg på.  

 
23/31   Møte i arbeidsgruppa «Leve hele livet» 
➢ Tynsetbyen/Liv laga skulle presentere seg, men kunne ikke møte.  
➢ Informasjon om «Leve hele livet» står i nyeste Tynset Magasinet. 
➢ Spørreundersøkelse ang. «bo trygt» for å få oversikt over behov for boliger til videre 

politisk arbeid. Kommunedirektøren samarbeider med Innlandsforskning som klargjør 
spørreundersøkelsen før den sendes ut til målgruppa. Informasjon også i Tynset 
Magasinet. Eldrerådet ønsker å få en oversikt over spørsmålene som blir stilt i 
undersøkelsen.  

➢ Arbeidsgruppa for «Leve hele livet» fortsetter i «Bo trygt hjemme» reformen.  
➢ Neste møte 26. oktober.  

 
23/35   Innspill til kommunedelplan Tynset by 
➢ Kommer på politisk plan i løpet av vinteren. Forslag arealplan Tynset by er ikke vedtatt. 

Eldrerådets innspill var ikke lagt ved saken. Må huske å sende direkte til saksbehandler, 
er på plass nå. Ble sendt til ordfører og kommunedirektør i forkant, men altså ikke 
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vedlagt saken. Er planen alt foreldet, med tanke på flyktningstrømmen til landet? 1000 
flyktninger til landet pr. dag, gir 1 mill. i løpet av 3 års periode. Bygge i høyden? 

 
23/28   Eldredagen 2023 – oppsummering 
➢ Grundig beskrivelse gjøres for overlevering til nytt eldreråd. Kvikne hadde en veldig fin 

dag, gode tilbakemeldinger. Fungerende kultursjef deltok på alle 3 arrangement. 
Videregående brukte samme mal som tidligere år. Gode tilbakemeldinger også der. Bra 
med underholdning av Johan og Stein, de tok ikke betalt. På Tjønnmosenteret var det 
god oppslutning i kantina. Spellmannslaget underholdt, det var også 
avtale/underholdning v/Kulturskolen. Pårørende deltok også på Tjønnmosenteret. 
Positivt samarbeid med Tjønnmosenteret i forkant. Det var kontakt med Nyby i forkant, 
for å få frivillige med for å hjelpe til på dagen, bra respons. Summert ble det fine 
markeringer av eldredagen.  

 
23/36   Representant Innlandet fylkes eldreråd 
➢ I forrige møte ble det fremmet ønske om Reidun som representant, men hun takker nei. 

Oskar er foreslått, er i tvil og ser an. Valgkomité i fylket jobber med å få inn 
representanter. En fra Nord-Østerdal bør inn.  

 
23/37   Spørreundersøkelse/1 års evaluering ang. timebestilling Tynset legesenter 
➢ Skjema ligger på legekontoret. Oppleves vanskelig å få time hvis man har lege i Nordsjø-

turnus. Vanskelig å finne oversikt over tilgang på leger, må forholde seg til både 
Helsenorge.no og Tynsetlegesenter.no. Opplever å få akutt-time, blir «kastet ut» etter 
ett problem. Opplever at pårørende ikke får være med inn til lege, selv om pårørende 
vet det er behov. Som pasient føler man seg avvist. Bestilling av time på Helsenorge.no 
blir stadig avvist, potensielt helseskadelig om det skjer over flere måneder, og man ikke 
får time.  

 
23/38   Orientering – nytt eldreråd oppnevnes 
➢ Planlegge informasjon som skal videre fra dagens Eldreråd  Retningslinjer for 

eldrerådet i Tynset, brosjyre, ta ut årsmelding som gir oversikt over hva som er jobbet 
med, eldredagen, grupper eldrerådet har deltatt i, Eldreråds konferanse, regionalt møte. 
Forslag til medlemmer foreslås av valgnemnda, trolig valg 31. oktober. Leder deltar i 
første møte. Viktig med representanter fra hele kommunen. Det blir mer formell 
opplæring fra sentralt hold.   

 
23/39   Besøk av Helse- og omsorgssjef og kommuneoverlege 
➢ Status fra Helse- og omsorg: Jobber med avtalene med legene, bl.a. ønske om egen 

sykehjemslege som ser ut til å komme på plass. Legene i dag har all en 24% avtale hvor 
timer mot sykehjem, skoler og helsestasjon er plassert, disse kan frigjøres for å få en 
tilfredsstillende løsning for pasienter som krever tett legeoppfølging.  

➢ TFF har behov for utredning av bygningsmasse ift. nybygg. Mye er pr. i dag både 
gammelt og uhensiktsmessig. Teknisk må på banen for å komme videre. Klima og 
miljøavtrykk må vurderes ift. nybygg eller evt. restaurering. Brukere blir eldre og mer 
hjelpetrengende. Press på avlastningsplasser også i TFF. TFF samarbeider tett med 
oppvekstsektoren, for å få på plass mer sammenhengende tjenester. Hardbruksboliger 
planlegges også, for brukere som bruker bolig hardt.  

➢ Helsetjenesten – Psykisk helsetjeneste merker stadig større trykk. Helsestasjon har økt 
press i forbindelse med flyktningestrømmen. Enkelt innbygger som sliter med rus, 
psykiatri m.m. er de tjeneste som krever mest økonomiske, dyre tjenester.  

➢ Institusjonstjenesten – Pasienter fra Furumoen er nå konvertert inn i institusjon. Kårstua 
har tatt i bruk 6 plasser + KAD psykiatri seng. Det er press på alle tjenester, noe ventetid 
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på utskrivningsklare pasienter fra sykehuset, som utgjør en kostnad for kommunen. Det 
er hele tiden trykk på plasser.  

➢ Hjemmetjenesten har økt trykk, mange syke pasienter som krever to pleiere. Mange 
pasienter vil bo hjemme lengst mulig.  

➢ Innbyggerundersøkelse er sendt ut ang. boligsituasjon. Undersøkelse er nå sendt til 
Innlandsforskning, som vil gjøre et utvalg av innbyggere som får spørreskjemaet i 
papirform. Pr. nå 53 sykehjemsplasser i institusjon, inkl. Kongsheim. I 2050 vil utvikling 
og demografi tilsi at vi trenger ca. 250 sykehjemsplasser. -Men antall yrkesaktive vil 
holde seg som i dag for Tynset kommune. Viktig å tenke utbygging av tjenenestene. Det 
er rekrutteringsutfordringer alt i dag, spesielt på Kvikne, men også på Tynset. Viktig å 
være obs på dette ifht. hvem som kan bo hvor.  

➢ Tynset må ta imot flere flyktninger, pga. stor tilgang til Norge. Savalen blir mulig 
akuttmottak. Finansiering av flyktningstrøm ift. helsetjenester kan bli en utfordring. Så 
langt er flyktningstrømmen ikke gått på bekostning av helsetjenester. De som kommer 
nå, kan være mer traumatisert enn de som kom først. Internasjonal krisesituasjon som vi 
må ta del i.  

➢ Spørreundersøkelse ift. legekontoret, å bestille time på Helsenorge.no kan oppleves som 
trøblete for eldre. Hjemmesiden til legesenteret er noe fremmed, for å se når fastlege er 
til stede. Det jobbes hardt for å få næringsdrivende leger, og unngå Nordsjømodeller. 
Time på dagen-ordning er blitt bra for legekontoret. Tidligere 18 000 konsultasjoner i 
året, nå 12 000. 

➢  Generelt bruker Helse og omsorg mye penger, og vil alltid være en kostbar tjeneste. 
Viktig med dialog på hva som er innbyggers ansvar, og hva som er kommunens ansvar. 
Det blir strammere rammer for kommunene. Kommunene vil se på fordeling av 
arbeidsoppgaver, for å bruke riktig ressurs på riktig sted. Skoler har også utfordringer, 
det må utvikles samarbeid på tvers.  

➢ Kommunen må se på utleieboliger, som er økonomisk mulig å leie også for de med dårlig 
økonomi. Forventninger må jobbes med.  
 

 
Eventuelt – saker medlemmene ønsker å ta opp 
➢ Momenter ved valg av Eldreråd – Oskar og Nils jobber videre med saken opp mot 

representant i Innlandet fylkes eldreråd.  
 
Neste møte i Eldrerådet: Onsdag 29. november, Elgtråkket. Dato kan endres etter det nye 
eldrerådets behov.  
 

 
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur 
 
 
 


